
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD12
2015–02–11

Studierådsmötesprotokoll 2015–02–11

Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Rasha El-Manzalawy Studierådssekreterare
Vilhelm Lundqvist Funktionär i studierådet
Christian Hernwall Funktionär i studierådet
Josefin Karlsson Funktionär i studierådet
Tomas Harryson Funktionär i studierådet
Peter Seimar Funktionär i studierådet
Carl Nilsson Nyman Skyddsombud, Världsmästare, Kurskommisarie
Emma Holmberg Ohlsson Funktionär i studierådet
Louise Hauzenberger Funktionär i studierådet
Niklas Karlsson Funktionär i studierådet
Amelia Andersson Världsmästare
Måns Ansgariusson Funktionär i studierådet
Anna Lissborg Vice studierådsordförande, Kinaansvarig
Elin Nilsson Funktionär i studierådet
Per Ahlbom Jämställdhetsombud

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning med tillägget §8.1 DUCTIG.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2015-02-04.

§6 Information från
Externa
Representanter

Carl Nilsson Nyman informerade om att det är HMS möte på
fredag.

Det har även varit utbildningsnämndsmöte. Det rapporterades
från utbildningsberedningen där de kom fram till att det har
gjorts en del besparingar på matematik. Beredningen och nämn-
den tyckte att beslutet gick väldigt fort och bara de som satt
i nämnden visste om förändringarna. Alexander Pieta Theofa-
nous och Filippa de Laval sitter i gruppen som studentrepresen-
tanter.

Varje programledning skriver om året och alla läsårsrapporter
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godkändes på mötet. Man kom fram till att jämställdhets- och
mångfaldsfrågan är väldigt viktig. Den är inte bra på våra pro-
gram och måste förbättras. Per Ahlbom undrade om man ska
titta på mängden av olika kön eller behandlingen av könen på
programmen. Carolina Sartorius svarade med att det oftast är
mängden det handlar om.

Carolina meddelade även om att de programmen som fick god
kvalité på UKÄ utvärderingen har fått pengar. Dessa pengarna
kan man söka och instutionerna är inte så glada över att man
måste skära ner när man kan söka pengar senare.

§7 Meddelanden UUU hålls den 24 februari.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden eller nomineringar. Det behövs däremot en ut-
bytesansvarig som kan sprida information om vad utbyte inne-
bär och vad för utbyte det erbjuds.

§8.1 DUCTIG Målet med DUCTIG (Data und Infocoms tentaprestationer i grund-
blocket) är att få fler att klara sina kurser. Tanken är att fler ska ha
förebilder på datasektionen. Alla som klarar 60 högskolepoäng
under läsåret ska få någonting som bevisar det, som till exempel
ett diplom och en medalj.

Josefin Karlsson tyckte att det är roligare med ett tygmärke. Ca-
rolina poängterade då att man vill inkludera icke-sektionsaktiva
och då är ett tygmärke inte lika intressant. Per tyckte att diplomet
är det viktigaste då det är ett intyg på vad man har klarat. Niklas
Karlsson instämde med Per angående diplomet. Anna Lissborg
tyckte att diplom och tygmärke är bra. Vilhelm Lundqvist fö-
reslog senare att gratis kaffe hade varit bra men Måns Ansga-
riusson poängterade då att man får gratis kaffe som funktionär
i sektionen och de flesta kanske är sektionsaktiva eller kommer
vara det.

Josefin sa även att det inte ska vara som ett stipendium och mer
som någonting som visar att man har klarat sina poäng och kan
vara en förebild på grund av det. Sektionen har fortfarande Rosa
Pantern stipendiet som är ett pris till de två personer som har
klarar sig bäst och fortfarande varit sektionsaktiva. Amelia An-
dersson frågade om det endast är poängen från läsåret eller även
tillgodoräknade poäng och får svaret att det endast är poäng som
man läser just det läsåret som räknas. Christian Hernwall und-
rade om det kommer att tilltala de som inte hänger mycket på
sektionen. Carolina föreslog då att man skulle försöka prata med
de som inte är så sektionsaktiva på föreläsningar och dylikt.

§9 Avslutade kurser Tentaresultaten för alla kurserna förutom Matematisk statistik
borde vara ute.

Kursombuden för specialiseringskurserna har även fått mejl an-
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gående CEQ-möten.

§10 Pågående kurser Peter Seimar tyckte inte att exjobbsrummet är bra. Det är dålig
organisation i rummet. Carolina skickar vidare det till kåren.

Per är kursombud i algebraiska strukturer.

Alla kurserna i grundblocket verkar ha kursombud nu.

Anna Lissborg undrade om Jan-Eric kommer komma tillbaka
och undervisa i Datorteknik. Just nu föreläser Erik Larsson i kur-
sen. Per påpekade att det har varit problem med att övningarna
och föreläsningarna i kursen inte hängde ihop innan och undra-
de ifall det har blivit bättre nu. Amelia Andersson svarade med
att de fortfarande inte gör det och Vilhelm Lundqvist meddelade
att Erik Bjäreholt är kursombud från D.

Carolina Sartorius tyckte att C++-kursen är bra och att Per Holm
är en bra föreläsare i kursen.

Carl meddelade att både i C++-kursen och i constraint-kursen är
det svårt att hinna redovisa under labbtiden. Enligt Per är det
samma problem i databas-kursen också. Anna stämde in med
Per om att man inte hann med under labbtiden trots att man var
där innan. I constraint-kursen är föreläsaren på plats under lab-
ben men det finns fortfarande endast en person man kan redovi-
sa till.

Per poängterade att databas-kursen har många senanmälda och
att det kan vara en orsak till problemen i kursen. I C++-kursen
så lade Per till att Per Holm har frågetimmar väldigt ofta och
att man kan fråga honom om det är någonting man undrar. Per
lade även till att det är ett återkommande problem med för få
personal på labbtillfällena.

Christian undrade om det finns pengar till att ha studenter på
labbarna istället. Carolina svarade med att det inte finns pengar
för någonting alls.

Anna lade även då till att de två första labbarna i databas-kursen
hade kunnat vara inlämningsuppgifter istället. Per håller med.

§11 Övrigt Peter Seimar undrade vad institutionernas långsiktiga mål för
ekonomin är. Carolina svarade med att än så länge institutioner-
na klarar sig och minskar övningstillfällen så behöver man inte
skära ner på mer och att det förhoppningsvis blir bättre framö-
ver.

Måns informerade om att det är teknikfokus nästa onsdag.

§12 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
13:00.
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Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande

4 (4)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§3 Adjungeringar
	§4 Godkännande av dagordningen
	§5 Föregående mötes protokoll
	§6 Information från Externa Representanter
	§7 Meddelanden
	§8 Valärenden och nomineringar
	§8.1 DUCTIG
	§9 Avslutade kurser
	§10 Pågående kurser
	§11 Övrigt
	§12 OFMA

